



Tom Katsaros 康霆慕

Principal – Head of Funds, Singapore 基金总监，新加坡

M 手机 +65 8031 4735 / +61 455 908 118

E 电邮 tom.katsaros@careyolsen.com

Tom is principal – head of funds, Singapore specialising in the establishment, structuring and maintenance of offshore private equity funds and hedge funds.

In addition to acting for large financial institutions and investment funds sponsors, boutique and start-up investment managers, Tom also advises on all aspects of corporate and commercial law, including mergers and acquisitions, joint ventures and financing transactions.

Tom was recognised as a global leader in the 2022 edition of Who's Who Legal: Private Funds.

Career

Prior to joining Carey Olsen in March 2022, Tom was a partner at another offshore law firm where he was head of the firm's funds and investment management team in Singapore. Tom qualified as a barrister and solicitor of the High Court of Australia in 2005 before his admission as an attorney-at-law in the Cayman Islands in 2008.

Tom 是凯瑞奥信新加坡办公室的公司业务顾问，专门负责离岸私募股权基金和对冲基金的设立、架构和维护。

除了为大型金融机构和投资基金发起人、精品零售店和初创公司投资管理者提供法律服务外，Tom 亦就公司法和商法提供全面咨询，业务范围涵盖并购、合资和融资交易。

在 2022 年的新一期 Who's Who Legal 榜单中，Tom 被评为私募基金业务领域的全球领军人物。

Tom 于 2022 年 3 月加入凯瑞奥信，此前他是另一家离岸律师事务所的合伙人，并担任该事务所的新加坡基金与投资管理团队负责人。Tom 于 2005 年取得澳大利亚高等法院的出庭律师和事务律师资格，2008 年取得开曼群岛律师资格。



LOCATION 地点

/ Singapore
新加坡



LAWS PRACTISED 执业法律

/ Cayman Islands
开曼群岛



ADVISES ON 执业专长

/ Corporate
公司
/ Investment Funds
投资基金



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构

BERMUDA 百慕大群岛 BRITISH VIRGIN ISLANDS 英属维尔京群岛 CAYMAN ISLANDS 开曼群岛 GUERNSEY 根西岛 JERSEY 泽西岛

CAPE TOWN 开普敦 HONG KONG SAR 香港特别行政区 LONDON 伦敦 SINGAPORE 新加坡

careyolsen.cn

careyolsen.com